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1. Historisch perspectief 
 
JVH gaming is een leidend Nederlands kansspelbedrijf en vindt haar oorsprong in Tilburg (anno 1958). 
JVH gaming is in de laatste decennia uitgegroeid tot het grootste kansspelautomatenbedrijf in 
Nederland (met thans 64 speelautomatenhallen (speelautomatencasino’s), waaronder Jack’s Casino 
en Flash Casino vestigingen). Als onderneming zijn we door veel fasen van de ontwikkelingen van de 
kansspelmarkt heen gegaan. Bijna een halve eeuw geleden ontstond maatschappelijk en politieke 
discussie rond het ongebreidelde en ongecontroleerde aanbod aan kansspelautomaten en is samen 
met de sector een goed stelsel tot stand gekomen. Naast het staatscasino (Holland Casino) kwamen 
er speelautomatenhallen en werden speelautomaten in de horeca aan strenge beperkingen 
onderworpen. 
 
Om op een gecontroleerde wijze in de behoefte van burgers aan speelautomaten (i.c. automaten met 
lage inzettten en lage prijzen (zgn. “klein kansspel”)) te voorzien zijn in de jaren tachtig van de vorige 
eeuw speelautomatenhallen middels een lokaal vergunningstelsel gelegaliseerd. Dit als alternatief 
voor het toenmalige illegale aanbod aan speelautomaten. JVH gaming is een van de pioniers.  
 
In de loop der jaren is JVH steeds verder geprofessionaliseerd: van gokhal naar 
speelautomatencasino. Haar preventiebeleid c.q. bescherming van de speler tegen de risico’s van 
haar productaanbod is eveneens steeds verder geprofessionaliseerd en JVH heeft hierin altijd voorop 
willen lopen. Veel sectorgenoten volgden in de jaren een pad van toenemende professionalisering. 
Met een serieuze focus op spelersbescherming is door de jaren sprake geweest van een dalende 
trend1 in de kansspelverslaving.  
 
Helaas is de kansspelsector nu ruim 3 jaar in de greep van een negatieve stroom van berichten en 
opinies. Aan de oorzaak van de politieke en maatschappelijke discussie die sinds de legalisering van 
online kansspelen wordt gevoerd heeft de speelautomatensector echter part noch deel. Toch dreigt 
de sector herhaaldelijk met de negatieve gevolgen meegezogen te worden en lopen we het risico dat 
een goed werkend deel van de gereguleerde kansspelsector als het spreekwoordelijke ‘kind met het 
badwater’ wordt weggegooid in plaats van afgeschermd. Dit in tijden waarin de sector stabiliteit en 
rechtszekerheid in plaats van weerstand nodig heeft. In het belang van iedereen. 
 

2. Sector is kwetsbaar 
 
De speelautomatencasino bedrijven (tevens verenigd in brancheorganisatie VAN) zijn namelijk 
financieel uitermate kwetsbaar geworden. Een aantal opeenvolgende heftige externe 
omstandigheden hebben de sector in 5 jaar zwaar uitgehold.  
 
Als gevolg van zaken als de coronacrisis waarin de speelautomatensector noodgedwongen haar 
deuren (af en aan) in totaal circa 11 maanden moest sluiten, gevolgd door sterke inflatie, stijgende 
minimumlonen, stijgende huren, hoge energiekosten, toenemende regeldruk (bijv. impact 
rookverbod), en thans bovenal de extreem fors gestegen Kansspelbelasting (Ksb) is de sector enorm 
fragiel geworden. Zo hebben wij ons bij JVH eind 2024 genoodzaakt gezien (in het zicht van de 

 
1 Ook: Tussenrapportage Kerncijfers Verslavingszorg 2016 – 2021, blz 43 hfst 11.1, Stichting IVZ maart 2023  
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verhoogde Kansspelbelasting per 1 januari 2025) maar liefst 23 van onze 87 vestigingen te moeten 
sluiten. Dit is ook per medio december gebeurd. We hebben fors moeten ingrijpen en banen moeten 
schrappen. En we zijn niet het enige bedrijf dat financieel in de problemen is geraakt (c.q. zal raken) 
door de verhoging van de Kansspelbelasting.   
 
Atlas research heeft in opdracht van het Ministerie van J&V de effecten van de Ksb-verhoging 
onderzocht en concludeert: 
 
“Voor de speelhallen (….) zien we geen realistische scenario’s waarin sector-breed een nulresultaat 
wordt bereikt. Ook met de nodige ingrepen blijft het resultaat negatief.” 
 

3. Het tij keren 
 
Om de risico’s voor haar voortbestaan te keren, de kwaliteit van haar dienstverlening te borgen 
(waaronder met name ook de bescherming van haar spelers), en daarmee maatschappelijk 
ongewenste effecten te voorkomen, heeft JVH (en onze speelautomatensector) behoefte aan 
verandering, vernieuwing en lastenreductie. 
 

- Lastenreductie door de Ksb te verlagen (en in ieder geval niet verder te verhogen). Voorts 
door af te zien van toenemende regeldruk die in essentie alleen andere kansspelsectoren 
(bijvoorbeeld online) aangaat. 
 

- Verandering door indexering van de maximum inzet per spel en het maximum gemiddelde 
uurverlies (sinds 2002 (!) € 0,20 per spel van 3 seconden respectievelijk € 40,-), waarbij een 
inhaalslag naar niveau 2025 noodzakelijk is. 
 

- Vernieuwing door productinnovatie en -verbreding mogelijk te maken. Ook dit aspect heeft 
inmiddels bijna een kwart eeuw stil gestaan voor onze sector door verouderde regelgeving 
terwijl de consumentenmarkt zich enorm heeft ontwikkeld. 

 
4. Open overleg 

 
Wij bespeuren helaas de afgelopen 5 jaar een toenemende afstandelijkheid tot onze sector, meer in 
het algemeen tot de gehele kansspelsector, en waarschijnlijk ingegeven door alle discussies en 
sentimenten rondom de online kansspelmarkt. JVH betreurt deze ontwikkeling. 
 
JVH blijft graag in open en constructief overleg met de overheid, de zorg, de Kansspelautoriteit en de 
politiek en alle andere relevante stakeholders. In dit licht bezien ervaart JVH het organiseren van het 
Rondetafelgesprek als heel positief en wij willen de politici dan ook hartelijk danken voor de 
uitnodiging. 
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